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	  «ՀԱՍՏԱՏՈՒՄ ԵՄ»
«Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ 

Գնումների հանձնաժողովի նախագահ

	_______________________   Կակոսյան Ս.
«              » _______2026 թ.



	Առաջարկների բաց հարցման անցկացման մասին հայտարարություն

	1.Առաջարկների բաց հարցման Կազմակերպիչ հանդիսացող Պատվիրատուն` «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ-ն, (հասցե՝ Հայաստանի Հանրապետություն, ք. Երևան, Արմենակյան փ.  127., հեռ. (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, էլ. հասցե՝ Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am) սույնով  հայտարարվում է ` Պատվիրատուի կարիքների  «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲ ընկերության կարիքների համար  մետաղական արկղերի մատակարարման Առաջարկների բաց հարցման շրջանակներում տեխնիկական առաջադրանքի և մրցութային փաստաթղթերի պահանջների վերանայման վերաբերյալ, ինչպես նաև հայտերի ընդունման  ժամկետները թողնել  անփոփոխ՝ 2026 փետրվարի 10-ը ժամը 10:00-ն:

	2.Սույն հայտարարությանը չի հանդիսանում սակար​կութ​յունների անցկացման մասին ծանու​ցում, գնումների Մասնակիցներին ոչ մի իրա​վունք չի տալիս և չի հանգեցնում Պատ​վի​րատուի և ոչ մի պարտականությունների առա​ջացմանը, բացի ծանուցագրում նշված ուղիղ պարտականությունների:

	3. Սույն հայտարարության հետ կապված լրացուցիչ տեղեկություններ ստանալու համար կարող եք դիմել գնահատող հանձնաժողովի քարտուղար Արփինե Պետրոսյանին

Առաջարկների բաց հարցման մրցութային փաստաթղթերը ներբեռնել կից հղումով՝https://www.ena.am/upload/pr1/arkxerpatet.doc
Հեռ․՝ 011-59-13-73

Էլ․ փոստ՝ Petrosyan_AK@ena.am
Պատվիրատու՝ «Հայաստանի էլեկտրական ցանցեր» ՓԲԸ
  


"CONFIRMED"

Chairman of the Procurement Committee of
“Electric Networks of Armenia” CJSC
_______________________ Kakosyan S.
“ ” _______2026

Notice of an Open Request for Proposals
1.The Customer, “Electric Networks of Armenia” CJSC, acting as the Organizer of the Open Request for Proposals (address: Republic of Armenia, Yerevan, Armenakyan St. 127, Tel. (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, e-mail: Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am), It is hereby announced that the requirements of the technical task and tender documents within the framework of the open request for proposals for the supply of metal boxes for the needs of the Customer's "Electric Networks of Armenia" CJSC Company have been revised, as well as the deadlines for accepting applications remain unchanged: February 10, 2026 at 10:00.
2.This announcement does not constitute a notice of the conduct of procurement, does not confer any rights on the Procurement Participants and does not entail any obligations on the Customer, except for the direct obligations specified in the notice.

3. For additional information related to this announcement, you may contact the Secretary of the Evaluation Committee, Arpine Petrosyan:
Download the tender documents for the open request for proposals via the link`https://www.ena.am/upload/pr1/arkxerpatet.doc
Tel: 011-59-13-73
Email: Petrosyan_AK@ena.am

Customer: “Electric Networks of Armenia” CJSC
«УТВЕРЖДАЮ»
Председатель комиссии по закупкам
ЗАО «Электрические сети Армении»
_______________________ Какосян С.
« » ________ 2026 г.
Объявление о проведении открытого запроса предложений

1. Заказчик, ЗАО «Электрические сети Армении», действующий в качестве Организатора Открытого запроса предложений (адрес: Республика Армения, г. Ереван, ул. Арменакяна, 127, тел.: (+374-11) 59-13-88, (+374-11) 59-13-73, (+374-10) 59-12-57, e-mail: Karapetyan_HG@ena.am, Petrosyan_AK@ena.am), Настоящим объявляется о внесении изменений в требования технического задания и тендерной документации в рамках открытого конкурса предложений на поставку металлических ящиков для нужд ЗАО «Электрические сети Армении» Заказчика, а также о сохранении без изменений сроков приема заявок: 10 февраля 2026 года в 10:00.
2. Настоящее объявление не является извещением о проведении переторжки, не предоставляет Участникам закупки никаких прав и не влечет за собой возникновения у Заказчика каких-либо обязательств, за исключением прямых обязательств, указанных в извещении.
3. За дополнительной информацией, связанной с настоящим объявлением, можно обратиться к секретарю оценочной комиссии—Арпине Петросян:
Загрузите пакет тендерной документации для открытого запроса предложений по прилагаемой ссылкеhttps://www.ena.am/upload/pr1/arkxerpatet.doc
Тел.: 011-59-13-73

Эл. почта: Petrosyan_AK@ena.am
Заказчик: ЗАО «Электрические сети Армении»

